
Zarząd Powiatu 

Stalowowolskiego 

 
OZK.0022.1.5.2019.KS 

 

Protokół Nr 14/2019 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

które odbyło się w dniu 07 lutego 2019 roku 

w Starostwie Powiatowym w Stalowej Woli. 

Rozpoczęcie obrad o godz. 11.15 zakończenie o godz. 11.40 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

 Wicestarosta Mariusz Sołtys, 

 Członkowie Zarządu: Alfred Rzegocki, Grzegorz Idec. 

 

Osoby z głosem doradczym: 

 Sekretarz Powiatu Helena Krasoń, 

 Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa, 

 Naczelnik Wydziału PKZ Tomasz Wosk, 

 Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Stalowowolskiego Wojciech Chodorek. 

 

Zaproszeni goście: 

 Kierownik Działu Rehebilitacji Osób Niepełnosprawnych w PCPR Janina Czech, 

 Kierownik DziałuPracy Socjalnej w PCPR Anita Działak-Żak, 

 Naczelnik Wydziału IMP Alicja Mach, 

 Naczelnik Wydziału E Bożena Karlik,  

 

Proponowany porządek obrad: 

1. Rozpoczęcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Wniosek Warsztatu Terapii Zajęciowej przy Stowarzyszeniu „Nadzieja” w Stalowej Woli 

w sprawie wyrażenia zgody na zakup wyposażenia wyszczególnionego w załączniku.  

4. Ogłoszenie konkursu ofert dla organizacji pozarządowych działających na terenie Powiatu 

Stalowowolskiego na dofinansowanie zadania „Wsparcie działań na rzecz osób 

niepełnosprawnych”.  

5. Projekt uchwały w sprawie powołania członków Komisji opiniującej wnioski o przyznanie 

środków finansowych dla organizacji pozarządowych działających na terenie Powiatu 

Stalowowolskiego zajmujących się wsparciem działań na rzecz osób niepełnosprawnych. 
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6. Wniosek w sprawie wyrażenia zgody na realizację projektu ogólnodostępnego otwartych 

stref aktywności przy Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 2 w Stalowej Woli. 

7. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na likwidację środków trwałych i pozostałych 

środków trwałych będących na stanie Zarządu Dróg Powiatowych w Stalowej Woli. 

8. Projekt uchwały w sprawie nieodpłatnego przekazania sprzętu komputerowego dla Zarządu 

Dróg Powiatowych w Stalowej Woli. 

9. Decyzja Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie udzielenia bonifikaty w opłacie 

rocznej z tytułu trwałego zarządu nieruchomością – Dom Pomocy Społecznej. 

10. Decyzja Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie udzielenia bonifikaty w opłacie 

rocznej z tytułu trwałego zarządu nieruchomością – Powiatowy Urząd Pracy. 

11. Decyzja Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie ustanowienia trwałego zarządu 

na rzecz Zarządu Dróg Powiatowych w Stalowej Woli nieruchomość wchodzącą w skład drogi 

powiatowej Nr 1019R Zarzecze- Rzeczyca Długa. 

12. Decyzja Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie ustanowienia trwałego zarządu 

na rzecz Zarządu Dróg Powiatowych w Stalowej Woli nieruchomość wchodzącą w skład drogi 

powiatowej Nr 1019R Modliborzyce-Rzeczyca Długa. 

13. Decyzja Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie ustanowienia trwałego zarządu 

na rzecz Zarządu Dróg Powiatowych w Stalowej Woli nieruchomość wchodzącą w skład drogi 

powiatowej Nr 1020R Brandwica – Jastkowice. 

14. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia projektu Uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego 

zmieniającej Uchwałę Nr XXXIX/273/2018 Rady Powiatu Stalowowolskiego z dnia 

13 czerwca 2018 r. w sprawie przyznawania stypendiów dla uczniów szkół prowadzonych 

przez Powiat Stalowowolski i studentów za znaczące osiągnięcia. 

15. Projekt uchwały w sprawie przedłużenia zastępstwa za pana Włodzimierza Smutka – 

dyrektora Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 2 im. Tadeusza Kościuszki w Stalowej Woli. 

16. Wniosek w sprawie wyrażenia zgody na przyznanie środków na wykonanie zadań szkolnego 

koordynatora projektu „Powiat Stalowowolski stawia na zawodowców”. 

17. Wniosek Zespołu Szkół w Radomyślu nad Sanem w sprawie dofinansowania zadania pn. 

Ekologiczna wycieczka do „Ptasiego Azylu”. 

18. Wniosek Stowarzyszenia „Nasze Miasto” w Stalowej Woli o wsparcie finansowe organizacji 

otwartego spotkania z profesorem Zbigniewem Mikołejko pt.:”Czego nie chcemy wiedzieć 

o przemocy i prześladowaniu”. 

19. Informacja w sprawie kontroli przeprowadzonych w jednostkach organizacyjnych Powiatu 

w zakresie prawidłowości wykazywanych danych o uczniach w Systemie Informacji 

Oświatowej. 
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20. Przyjęcie protokołu nr 13/2019 z dnia 31 stycznia 2019 r.  

21. Wolne wnioski. 

22. Zamknięcie posiedzenia.  

 

Przebieg posiedzenia: 

Ad. 1. Rozpoczęcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.  

Wicestarosta Mariusz Sołtys otworzył 14. posiedzenie Zarządu Powiatu. Następnie na podstawie 

listy obecności stwierdził prawomocność obrad. 

 

Ad. 2. Przyjęcie porządku obrad.  

Wicestarosta Mariusz Sołtys zapytał, czy członkowie Zarządu mają uwagi lub pytania 

do proponowanego porządku obrad? Uwag i pytań nie zgłoszono. Wicestarosta zarządził 

głosowanie.  

Głosy: za -3, przeciw -0, wstrzymujące -0.  

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.  

 

Ad. 3. Wniosek Warsztatu Terapii Zajęciowej przy Stowarzyszeniu „Nadzieja” w Stalowej 

Woli w sprawie wyrażenia zgody na zakup wyposażenia wyszczególnionego w załączniku.  

Kierownik Działu Rehebilitacji Osób Niepełnosprawnych w PCPR Janina Czech przedstawiła 

wniosek Warsztatu Terapii Zajęciowej przy Stowarzyszeniu „Nadzieja” w Stalowej Woli na zakup 

wyposażenia za łączną kwotę ok. 7500 zł tj.: 

- pochłaniacza – okapu, 

- 4 szt. komputerów, 4 szt. pakietów Office, 

- drukarki laserowej mono Brother, 

- niszczarki do papieru Fellowes 

Wicestarosta zapytał,czy członkowie Zarządu mają pytania lub uwagi do przedstawionego 

wniosku? Uwag i pytań nie zgłoszono. Wicestarosta zarządził głosowanie za pozytywnym 

rozpatrzeniem wniosku. 

Głosy: za-3, przeciw-0, wstrzymujące-0. 

Wniosek Warsztatu Terapii Zajęciowej przy Stowarzyszeniu „Nadzieja” w Stalowej Woli został 

rozpatrzony pozytywnie. 

 

Ad. 4. Ogłoszenie konkursu ofert dla organizacji pozarządowych działających na terenie 

Powiatu Stalowowolskiego na dofinansowanie zadania „Wsparcie działań na rzecz osób 

niepełnosprawnych.” 
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Kierownik Działu Pracy Socjalnej w PCPR Anita Działak-Żak przedstawiła ogłoszenie o konkursie. 

Wicestarosta Mariusz Sołtys zapytał, czy są pytania lub uwagi do przedstawionego ogłoszenia? 

Uwag i pytań nie zgłoszono. Wicestarosta zarządził głosowanie. 

Głosy: za-3, przeciw-0, wstrzymujące-0. 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na ogłoszenie konkursu ofert dla organizacji pozarządowych 

działających na terenie Powiatu Stalowowolskiego na dofinansowanie zadania „Wsparcie działań 

na rzecz osób niepełnosprawnych.” 

 

Ad. 5. Projekt uchwały w sprawie powołania członków Komisji opiniującej wnioski o 

przyznanie środków finansowych dla organizacji pozarządowych działających na terenie 

Powiatu Stalowowolskiego zajmujących się wsparciem działań na rzecz osób 

niepełnosprawnych. 

Kierownik Działu Pracy Socjalnej w PCPR Anita Działak-Żak przedstawiła projekt uchwały. Zarząd 

Powiatu zdecydował, aby do prac w w/w komisji desygnowano: Starostę Janusza Zarzecznego 

oraz Wicestarostę Mariusza Sołtysa. Wicestarosta zarządził głosowanie za podjęciem uchwały. 

Głosy: za-3, przeciw-0, wstrzymujące-0. 

Zarząd Powiatu podjął Uchwałę Nr 14/87/2019 w sprawie powołania członków Komisji opiniującej 

wnioski o przyznanie środków finansowych dla organizacji pozarządowych działających na terenie 

Powiatu Stalowowolskiego zajmujących się wsparciem działań na rzecz osób niepełnosprawnych. 

 

Ad. 6. Wniosek w sprawie wyrażenia zgody na realizację projektu ogólnodostępnego 

otwartych stref aktywności przy Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 2 w Stalowej Woli. 

Naczelnik Wydziału IMP Alicja Mach powiedziała, że Ministerstwo Sportu i Turystyki ogłosiło 

nabór wniosków do Programu rozwoju małej infrastruktury sportowo-rekreacyjnej o charakterze 

wielopokoleniowym – Otwarte Strefy Aktywności (OSA). Wnioski o dofinansowanie projektu 

można składać w terminie do 01.03.2019 r. 

W ramach naboru można ubiegać się o dofinansowanie zadania inwestycyjnego polegającego na 

budowie: 

- siłowni plenerowej – minimum 6 różnych urządzeń, 

- strefy relaksu min. 4 ławki montowane na stałe do podłoża, 2 urządzenia do gier edukacyjnych, 

- zagospodarowanie terenu – nasadzenia. 

W przypadku Powiatu Stalowowolskiego dofinansowanie może wynieść, 50 %, max. 25 000 zł. 

Szacuje się, że koszty przygotowania i realizacji projektu wyniosą ok. 50 000 zł. 

Naczelnik powiedziała, że bardzo zainteresowany projektem jest ZSP Nr 2, który chciałby 

zlokalizować siłownię na działce w sąsiedztwie ORLIKA i bieżni lekkoatletycznej. Przewidywany 
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koszt opracowania dokumentacji projektowej to 2,500 zł. Okres trwałości inwestycji to 7 lat licząc 

od zakończenia zadania. Obiekt musi mieć charakter ogólnodostępny i dostęp do niego musi być 

nieodpłatny. Dla ZSP Nr 2 uruchomienie siłowni plenerowej będzie stanowiło uzupełnienie oferty 

sportowej dla uczniów i innych osób korzystających z bazy sportowej. Członek Zarządu Grzegorz 

Idec zwrócił się z pytaniem do Naczelnik Wydziału, czy na terenie Powiatu są jeszcze inne Otwarte 

Strefy Aktywności? Naczelnik odpowiedziała, że Zespół Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 3 ma, ale 

ogólnie szkoły niechętnie przystępują do tego typu przedsięwzięć z uwagi na to, że te Strefy muszą 

być otwarte i ogólnodostępne a na obiektach szkolnych ciężko o nadzór nad prawidłowym 

korzystaniem. Skarbik Powiatu Elżbieta Kulpa powiedziała, że środki przyznane na opracowanie 

dokumentacji projektowej pochodzić będą z rezerwy na zadania w kulturze fizycznej.  

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na realizację projektu ogólnodostępnego otwartych stref 

aktywności przy Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 2 w Stalowej Woli. 

 

Ad. 7. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na likwidację środków trwałych i 

pozostałych środków trwałych będących na stanie Zarządu Dróg Powiatowych w Stalowej 

Woli. 

Naczelnik Wydziału IMP Alicja Mach przedstawiła projekt uchwały. Wicestarosta Mariusz Sołtys 

zapytał, czy członkowie Zarządu mają pytania lub uwagi do przedstawionego projektu uchwały? 

Uwag i pytań nie zgłoszono. Wicestarosta zarządził głosowanie.  

Głosy: za-3, przeciw-0, wstrzymujące-0. 

Zarząd Powiatu podjął Uchwałę Nr 14/88/2019 sprawie wyrażenia zgody na likwidację środków 

trwałych i pozostałych środków trwałych będących na stanie Zarządu Dróg Powiatowych w Stalowej 

Woli. 

 

Ad. 8. Projekt uchwały w sprawie nieodpłatnego przekazania sprzętu komputerowego dla 

Zarządu Dróg Powiatowych w Stalowej Woli. 

Naczelnik Wydziału IMP Alicja Mach przedstawiła projekt uchwały. Wicestarosta Mariusz Sołtys 

zapytał, czy członkowie Zarządu mają pytania lub uwagi do przedstawionego projektu uchwały? 

Uwag i pytań nie zgłoszono. Wicestarosta zarządził głosowanie.  

Głosy: za-3, przeciw-0, wstrzymujące-0. 

Zarząd Powiatu podjął Uchwałę Nr 14/89/2019 w sprawie nieodpłatnego przekazania sprzętu 

komputerowego dla Zarządu Dróg Powiatowych w Stalowej Woli. 

 

Ad. 9. Decyzja Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie udzielenia bonifikaty w 

opłacie rocznej z tytułu trwałego zarządu nieruchomością – Dom Pomocy Społecznej. 
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Naczelnik Wydziału IMP Alicja Mach powiedziała, że Rada Powiatu Stalowowolskiego na 

posiedzeniu w dniu 25.01.2019 r. wyraziła zgodę na udzielenie bonifikaty w wysokości 99% od 

opłaty rocznej z tytułu trwałego zarządu nieruchomością położoną w Stalowej Woli przy ulicy 

Dmowskiego 2a dla Domu Pomocy Społecznej na rok budżetowy 2019. Wobec powyższego Zarząd 

Powiatu może udzielić bonifikaty od opłaty rocznej z tytułu trwałego zarządu. Wicestarosta 

Mariusz Sołtys zarządził głosowanie za udzieleniem bonifikaty. 

Głosy: za-3, przeciw-0, wstrzymujące-0. 

Zarząd Powiatu podjął decyzję w sprawie udzielenia bonifikaty w opłacie rocznej z tytułu trwałego 

zarządu nieruchomością – Dom Pomocy Społecznej. 

 

Ad. 10. Decyzja Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie udzielenia bonifikaty w 

opłacie rocznej z tytułu trwałego zarządu nieruchomością – Powiatowy Urząd Pracy. 

Naczelnik Wydziału IMP Alicja Mach powiedziała, że Rada Powiatu Stalowowolskiego na 

posiedzeniu w dniu 25.01.2019 r. wyraziła zgodę na udzielenie bonifikaty w wysokości 99% od 

opłaty rocznej z tytułu trwałego zarządu nieruchomością położoną w Stalowej Woli przy ulicy 

Dmowskiego 8 dla Powiatowego Urzędu Pracy na rok budżetowy 2019. Wobec powyższego 

Zarząd Powiatu może udzielić bonifikaty od opłaty rocznej z tytułu trwałego zarządu. 

Wicestarosta Mariusz Sołtys zarządził głosowanie za udzieleniem bonifikaty. 

Głosy: za-3, przeciw-0, wstrzymujące-0. 

Zarząd Powiatu podjął decyzję w sprawie udzielenia bonifikaty w opłacie rocznej z tytułu trwałego 

zarządu nieruchomością - Powiatowy Urząd Pracy. 

 

Ad. 11. Decyzja Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie ustanowienia trwałego 

zarządu na rzecz Zarządu Dróg Powiatowych w Stalowej Woli nieruchomości wchodzącej 

w skład drogi powiatowej Nr 1019R Zarzecze- Rzeczyca Długa. 

Naczelnik Wydziału IMP przedstawiła projekt decyzji. Wicestarosta Mariusz Sołtys zarządził 

głosowanie za podjęciem decyzji w sprawie ustanowienia trwałego zarządu na rzecz Zarządu 

Dróg Powiatowych w Stalowej Woli nieruchomości wchodzącej w skład drogi powiatowej 

Nr 1019R Zarzecze- Rzeczyca Długa.  

Głosy: za-3, przeciw-0, wstrzymujące-0. 

Zarząd Powiatu podjął decyzję w sprawie ustanowienia trwałego zarządu na rzecz Zarządu Dróg 

Powiatowych w Stalowej Woli nieruchomości wchodzącej w skład drogi powiatowej Nr 1019R 

Zarzecze- Rzeczyca Długa. 
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Ad. 12. Decyzja Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie ustanowienia trwałego 

zarządu na rzecz Zarządu Dróg Powiatowych w Stalowej Woli nieruchomości wchodzącej 

w skład drogi powiatowej Nr 1019R Modliborzyce-Rzeczyca Długa. 

Naczelnik Wydziału IMP przedstawiła projekt decyzji. Wicestarosta Mariusz Sołtys zarządził 

głosowanie za podjęciem decyzji w sprawie ustanowienia trwałego zarządu na rzecz Zarządu 

Dróg Powiatowych w Stalowej Woli nieruchomości wchodzącej w skład drogi powiatowej Nr 

1019R Modliborzyce-Rzeczyca Długa.  

Głosy: za-3, przeciw-0, wstrzymujące-0. 

Zarząd Powiatu podjął decyzję w sprawie ustanowienia trwałego zarządu na rzecz Zarządu Dróg 

Powiatowych w Stalowej Woli nieruchomości wchodzącej w skład drogi powiatowej Nr 1019R 

Modliborzyce-Rzeczyca Długa. 

 

Ad. 13. Decyzja Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie ustanowienia trwałego 

zarządu na rzecz Zarządu Dróg Powiatowych w Stalowej Woli nieruchomości wchodzącej 

w skład drogi powiatowej Nr 1020R Brandwica – Jastkowice. 

Naczelnik Wydziału IMP przedstawiła projekt decyzji. Wicestarosta Mariusz Sołtys zarządził 

głosowanie za podjęciem decyzji w sprawie ustanowienia trwałego zarządu na rzecz Zarządu 

Dróg Powiatowych w Stalowej Woli nieruchomości wchodzącej w skład drogi powiatowej Nr 

1020R Brandwica – Jastkowice. 

Głosy: za-3, przeciw-0, wstrzymujące-0. 

Zarząd Powiatu podjął decyzję w sprawie ustanowienia trwałego zarządu na rzecz Zarządu Dróg 

Powiatowych w Stalowej Woli nieruchomości wchodzącej w skład drogi powiatowej Nr 1020R 

Brandwica – Jastkowice. 

 

Ad. 14. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia projektu Uchwały Rady Powiatu 

Stalowowolskiego zmieniającej Uchwałę Nr XXXIX/273/2018 Rady Powiatu 

Stalowowolskiego z dnia 13 czerwca 2018 r. w sprawie przyznawania stypendiów dla 

uczniów szkół prowadzonych przez Powiat Stalowowolski i studentów za znaczące 

osiągnięcia. 

Naczelnik Wydziału E Bożena Karlik powiedziała, że z uwagi na konieczność doprecyzowania 

niektórych zapisów obecnie obowiązującej Uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego Nr 

XXXIX/273/2018 z dnia 13 czerwca 2018 r. w sprawie przyznawania stypendiów dla uczniów 

szkół prowadzonych przez Powiat Stalowowolski i studentów za znaczące osiągnięcia, wymusza 

wprowadzenie następujących zmian polegających na: 
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1. doprecyzowaniu okresu powoływania komisji opiniującej wnioski o przyznanie stypendium, w 

związku ze zmianą okresu kadencyjności Rady Powiatu, 

2. wydłużeniu terminu składania wniosków o przyznanie stypendium do 31 sierpnia, aby 

uwzględnić we wniosku osiągnięcia młodzieży z całego roku szkolnego, 

3. doprecyzowaniu zapisu o utracie przez stypendystę prawa do korzystania ze stypendium, jeżeli 

nastąpi skreślanie z listy uczniów/studentów, o czym Zarząd Powiatu Stalowowolskiego 

powinien być niezwłocznie poinformowany przez wnioskodawcę. Wicestarosta Mariusz Sołtys 

zapytał, czy członkowie Zarządu mają pytania lub uwagi do przedstawionego projektu uchwały? 

Uwag i pytań nie zgłoszono. Wicestarosta zarządził głosowanie.  

Głosy: za-3, przeciw-0, wstrzymujące-0. 

Zarząd Powiatu podjął Uchwałę Nr 14/90/2019 w sprawie przyjęcia projektu Uchwały Rady 

Powiatu Stalowowolskiego zmieniającej Uchwałę Nr XXXIX/273/2018 Rady Powiatu 

Stalowowolskiego z dnia 13 czerwca 2018 r. w sprawie przyznawania stypendiów dla uczniów szkół 

prowadzonych przez Powiat Stalowowolski i studentów za znaczące osiągnięcia. 

 

Ad. 15. Projekt uchwały w sprawie przedłużenia zastępstwa za pana Włodzimierza Smutka 

– dyrektora Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 2 im. Tadeusza Kościuszki w Stalowej 

Woli. 

Naczelnik Wydziału E Bożena Karlik przedstawiła projekt uchwały, Naczelnik powiedziała, że 

zgodnie z zapisem art. 68 ust. 9 ustawy z dnia 14 grudnia 2016 r. Prawo oświatowe w przypadku 

nieobecności dyrektora szkoły lub placówki zastępuje go wicedyrektor. W związku z decyzją 

Starosty Stalowowolskiego z dnia 04.02.2019 r. przedłużającą okres zawieszenia pana 

Włodzimierza Smutka w pełnieniu obowiązków dyrektora Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 

2 im. Tadeusza Kościuszki w Stalowej Woli do 12 sierpnia 2019 r., zachodzi konieczność 

przedłużenia ustalonego zastępstwa za pana dyrektora. Zastępstwo przedłuża się panu 

Tomaszowi Sekulskiemu - wicedyrektorowi szkoły do 12 sierpnia 2019 r. Wicestarosta Mariusz 

Sołtys zapytał, czy członkowie Zarządu mają pytania lub uwagi do przedstawionego projektu 

uchwały? Uwag i pytań nie zgłoszono. Wicestarosta zarządził głosowanie.  

Głosy: za-3, przeciw-0, wstrzymujące-0. 

Zarząd Powiatu podjął Uchwałę Nr 14/90/2019 w sprawie przedłużenia zastępstwa za pana 

Włodzimierza Smutka – dyrektora Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 2 im. Tadeusza Kościuszki 

w Stalowej Woli. 

 

Ad. 16. Wniosek w sprawie wyrażenia zgody na przyznanie środków na wykonanie zadań 

szkolnego koordynatora projektu „Powiat Stalowowolski stawia na zawodowców”. 



Zarząd Powiatu 

Stalowowolskiego 

 
Naczelnik Wydziału E powiedziała, że w 2017 r. (marzec-grudzień) i w 2018 r. (styczeń-grudzień), 

bez lipca i sierpnia, Zarząd Powiatu Stalowowolskiego przyznał środki dla koordynatorów szkół 

biorących udział w projekcie „Powiat Stalowowolski stawia na zawodowców”. Po uzgodnieniu z 

biurem projektu proponuje się, aby w 2019 r. przeznaczyć środki dla koordynatorów na okres 8 

miesięcy od stycznia do października (bez lipca i sierpnia) w wysokości około 33 000 zł (82 

godziny miesięcznie). Czynności wykonane przez koordynatorów rozliczane będą jako godziny 

ponadwymiarowe, które są wpisane w arkusze organizacji szkół i uwzględnia się je w średnich 

wynagrodzeniach nauczycieli dla poszczególnych stopni awansu zawodowego. Starosta zapytał, 

czy są uwagi lub pytania do przedstawionego wniosku? Uwag nie zgłoszono. Starosta zarządził 

głosowanie. 

Głosy: za-3, przeciw-0, wstrzymujące-0. 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na przyznanie środków na wykonanie zadań szkolnego koordynatora 

projektu „Powiat Stalowowolski stawia na zawodowców”. 

 

Ad. 17. Wniosek Zespołu Szkół w Radomyślu nad Sanem w sprawie dofinansowania 

zadania pn. Ekologiczna wycieczka do „Ptasiego Azylu”.  

Sekretarz Powiatu Helena Krasoń przedstawiła wniosek Zespołu Szkół w Radomyślu nad Sanem 

w sprawie dofinansowania w kwocie 960 zł zadania pn. Ekologiczna wycieczka do „Ptasiego 

Azylu”. Przyznana kwota zostałaby przyznaczona na dofinansowanie kosztów transportu. 

Wicestarosta zapytał, czy członkowie Zarządu mają pytania lub uwagi do przedstawionego 

wniosku? Uwag i pytań nie zgłoszono. Wicestarosta zarządził głosowanie za pozytywnym 

rozpatrzeniem wniosku i przyznaniem wnioskowanej kwoty.  

Głosy: za-3, przeciw-0, wstrzymujące-0. 

Wniosek Zespołu Szkół w Radomyślu nad Sanem został rozpatrzony pozytywnie. 

 

Ad. 18. Wniosek Stowarzyszenia „Nasze Miasto” w Stalowej Woli o wsparcie finansowe 

organizacji otwartego spotkania z profesorem Zbigniewem Mikołejko pt.: „Czego nie 

chcemy wiedzieć o przemocy i prześladowaniu”.  

Naczelnik Wydziału PKZ Tomasz Wosk przedstawił wniosek Prezesa Stowarzyszenia „Nasze 

Miasto” w Stalowej Woli o wsparcie finansowe organizacji otwartego spotkania dla mieszkańców 

Powiatu Stalowowolskiego z prof. Zbigniewem Mikołejko, filozofem religii, historykiem religii, 

eseistą i pedagogiem, kierownikiem Zakładu Badań nad Religią i profesorem nadzwyczajnym w 

Instytucie Filozofii i Socjologii PAN w Warszawie. Spotkanie pod tytułem „Czego nie chcemy 

wiedzieć o przemocy i prześladowaniu” zaplanowano na 21 marca 2019 roku w Bibliotece 

Międzyuczelnianej w Stalowej Woli, będzie ono skierowane do osób dorosłych oraz starszej 
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młodzieży. Potrzeba spotkania podyktowana jest ostatnimi wydarzeniami, które miały miejsce w 

Gdańsku podczas finału Wielkiej Orkiestry Świątecznej Pomocy oraz rosnącą falą hejtu w 

społeczeństwie. Oprócz spotkania otwartego, członkowie Stowarzyszenia planują przeprowadzić 

i opublikować rozmowę z profesorem, a także zamieścić obszerną relację w mediach. Koszt 

całkowity zadania to kwota 1099, 20 zł.  

Jak zaznaczono we wniosku prof. Zbigniew Mikołejko zrezygnował z wynagrodzenia, natomiast 

Urząd Miasta Stalowej Woli wyraził zgodę na nieodpłatne użyczenie sali w Miejskiej Bibliotece 

Publicznej na ww. wydarzenie. Naczelnik zaproponował przychylić się do wniosku i wesprzeć 

finansowo organizację otwartego spotkania dla mieszkańców powiatu stalowowolskiego z prof. 

Zbigniewem Mikołejko kwotą 500 zł z przeznaczeniem na:  

- zapewnienie noclegu dla gościa 170 zł brutto, 

- druk plakatów A3 w ilości 80 sztuk: 206, 80 zł brutto, 

- plakatowanie A3 w ilości 40 sztuk: 123, 20 zł brutto. 

Wicestarosta Mariusz Sołtys zapytał, czy są uwagi lub pytania do przedstawionego wniosku? 

Uwag i pytań nie zgłoszono. Wicestarosta zarządził głosowanie za pozytywnym rozpatrzeniem 

wniosku i przyznaniem wnioskowanej kwoty.  

Głosy: za-3, przeciw-0, wstrzymujące-0. 

Wniosek Stowarzyszenia „Nasze Miasto” w Stalowej Woli został rozpatrzony pozytywnie.  

 

Ad. 19. Informacja w sprawie kontroli przeprowadzonych w jednostkach organizacyjnych 

Powiatu w zakresie prawidłowości wykazywanych danych o uczniach w Systemie 

Informacji Oświatowej. Helena Krasoń przedstawiła informacje.  

Skarbnik Powiatu powiedziała, że przeprowadzono kontrolę w zakresie prawidłowości 

wykazywanych danych o uczniach w SIO obejmującej m.in. prawidłowość przyporządkowania 

kwalifikacji do poszczególnych wag, wskazania liczny uczniów ogółem, wprowadzania danych o 

uczniach ze specjalnymi potrzebami edukacyjnymi, prawidłowość dokumentów na podstawie 

których kwalifikuje się ucznia jako posiadającego specjalną potrzebę edukacyjną w okresie 2016-

2019. W wyniku kontroli w jednej jednostce stwierdzono nieprawidłowość. Na skutek 

nieprawidłowości część oświatowa subwencji ogólnej na rok 2018 została zawyżona o kwotę 

52 436,247 zł. Niniejsza kwota będzie musiała zostać zwrócona, jako nienależnie pobrana 

subwencja.  

 

Ad. 20. Przyjęcie protokołu nr 13/2019 z dnia 31 stycznia 2019 r.  

Wicestarosta Mariusz Sołtys zapytał, czy członkowie Zarządu zgłaszają uwagi lub mają pytania 

do protokołu? Uwag i pytań nie zgłoszono. Starosta zarządził głosowanie. 
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Głosy: za-3, przeciw-0, wstrzymujące-0. 

Protokół został przyjęty.  

 

Ad. 21. Wolne wnioski. 

Nie zgłoszono. 

 

Ad. 22. Zamknięcie posiedzenia.  

Wicestarosta Mariusz Sołtys zamknął 14. posiedzenie Zarządu Powiatu. 

 

 Janusz Zarzeczny 

 Starosta Stalowowolski 
 (podpisano kwalifikowanym podpisem elektronicznym) 

 

 


